



REFERAT

BETYRELSESMØDE – OFFENTLIGT

AFHOLDT TORSDAG D. 11/3-2021

DELTAGERE: INGE-BRITT, IBEN, MARIE, HENRIETTE, RENÉ, RASMUS (online) OG SIGNE (referent).

1.0 GODKENDELSE AF REFERAT

1.1 VALG AF ORDSTYRER

2.0 OVERLEVERING

Nye medlemmer opdateres på igangværende arbejdsprocesser samt på forretningsplan lagt af forrige bestyrelse. Dette drøftes og opdateres på næste møde

2.1 ANSVARS FORDELING AF UDVALG

- FONDE OG SPONSOR UDVALG – INGE-BRITT OG MARIE
- WEB, KLUBMODUL OG SOME – SIGNE OG IBEN
- STÆVNE UDVALG – HENRIETTE + (RENE OG INGE-BRITT)
- CAFETERIA – MARIE
- PERSONALE – INGE-BRITT OG RENÉ (ADMIN – SIGNE)
- ETABLISSEMENT – RASMUS OG RENÉ – KOORDINERING MED DAGLIG LEDER
- ELEVAFDELINGEN OG SKOLEHESTE - MARIE
- MEDLEMSSKABE – HENRIETTE
- FORRETNINGSUDVALG – FORMAND, NÆSTFORMAND OG KASSERER.
- KLØVERBLOMSTEN – IBEN
- ØKONOMIUDVALG – STIGBØJLENS FORMAND, DAGLIG LEDER, FORMAND, KASSERER OG REVISOR.

3.0 ØKONOMI:

- INTET NYT

4.0 FOLDE:

- **TREKANTEN** – Har i en prøveperiode fungeret som fællesfold. Det vedtages hermed at TREKANTEN fortsat vil fungere som fællesfold for både HOPPER OG VALLAKKER. Du kan derfor ikke booke folden længere. Der er fri adgang for alle i ubestemt antal timer.

5.0 HALVORSMINDE:

- Klubbens samarbejde med Halvorsminde ophører til sommerferien. De ønsker at gå videre med en mere natur/islænder linje.

6.0 RETNINGSLINJER

- Retningslinjerne vil blive opdateret og offentliggjort mandag uge 11.
- ALLE SKAL BÆRE MUNDBIND I STALDEN. – HUSK DET!

7.0 ELEVAFDELINGEN

Emilie har udarbejdet en plan for genåbning af elevafdelingen mandag. Vi må nu samles 25 udendørs og det giver derfor god mening at starte op med elevskolen igen.

EVT.:

PARKERING-

Det er et stort problem at der parkeres foran fyrrummet. Det er strengt forbudt og vi må alle hjælpe med at sørge for dette ikke sker. Der skal parkeres på p-pladsen op mod stalden og ikke andre steder. Der er heller ikke parkering for enden af laden ved springbanen... kom nu folkens... I kender alle reglerne.

STRIGLEPLADSER –

Der mangler striglepladser til store heste i forhallen, vi vil arbejde på at få lavet en form for skillevæg, så den forreste plads i forhallen kan genåbnes.

JØRGEN RASK KURSUS ØNSKES FLYTTET TIL NY DATO – Birgitte er kontaktperson på dette... tak for det 😊

NÆSTE BESTYRELSESMØDE – Torsdag d. 08.04.21 kl. 18.00

/Bestyrelsem